



Rich Breakfast
4 persons

إفطار غني
٤ أشخاص



الإفطار

BREAKFAST





إفطار القرية لشخصين Village Breakfast for 2

RICH BREAKFAST

4 PERSONS

Menemen, beans, fried eggs, cheese, olives, vegetables, fruits, jam, and a wide selection of mezze dishes and your own choice of pide- served with bread basket and Turkish tea

226

VILLAGE BREAKFAST

2 PERSONS

A boiled egg, beans, zaatar, labneh, grilled halloumi, vegetables, served with menemen bread basket and Turkish tea.

124

SINI BREAKFAST

2 PERSONS

Fried eggs with sausage, goat cheese, feta cheese, yellow cheese, borek, acuka, vegetables, tahini & molasses- served with bread basket and Turkish tea.

122

إفطار غني 4 أشخاص

شكشوكه، فول، بيض مقلي، جبن، زيتون، خسرات، فاكهة، مربي، مع تشكيلة واسعة من أطباق المازات المتنوعة واختيارك الخاص من البيديه- تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.

إفطار القرية لشخصين

فول، زعتر، لبنة، حلومي مشوي، خسرات، البيض، تقدم مع شكشوكه، سلة من الخبز والشاي التركي.

إفطار سيني لشخصين

بيض مقلي مع السحق، جبن الماعز، جبن الفيتا، جبن أصفر، بوريك، أجوكا، خسرات، دبس وطحينة- تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.



إفطار سيني لشخصين
Sini Breakfast - 2 persons



Prices are in UAE Dirhams and exclude tax.

الأسعار بالدرهم الإماراتي وغير شاملة الضريبة.



VILLAGE BREAKFAST one person

A boiled egg, beans, zaatar, labneh, grilled halloumi, vegetables- served with bread basket and Turkish tea.

58

إفطار القرية لشخص واحد

فول، زعتر، لبننة، حلومي مشوي، خضروات، البيض - تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.



HOT BREAKFAST one person

Menemen, grilled sujuk, grilled mushrooms, cheese rolls, and halloumi cheese- served with bread basket and Turkish tea.

58

طبق الإفطار الساخن لشخص واحد

شكشوكة، سحق مشوي، فطر مشوي، لفائف جبنة، والجبنة الحلومي - تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.



طبق إفطاري لشخص واحد
My Breakfast one person

MY BREAKFAST one person

A boiled egg, goat cheese, feta cheese, borek, vegetables, and olives, served with bread basket and Turkish tea.

59

طبق إفطاري لشخص واحد

بيض مسلوق، جبن الماعز، جبن الفيتا، بوريك، خضروات، زيتون، تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.



العجة
OMLETTE

ADD PASTRAMI

5

أضف البسطرمة

ADD SAUSAGE

5

أضف السجق

ADD VEGETABLE

5

أضف الخضار

ADD MARAS
CHEESE

5

أضف جبنة
مرعش

عجة تركية
Turkish Omelette

48



البيض المقلي
FRIED EGGS

البيض المقلي
Plain Fried Eggs

TURKISH OMELETTE

Traditionally cooked Turkish Omelette- served with fried potato, salad, bread basket and Turkish tea.

PLAIN FRIED EGGS

Three butter-fried eggs- served with bread basket and Turkish tea

FRIED EGGS WITH MEAT

Two fried eggs with meat- served with bread basket and Turkish tea.

FRIED EGGS WITH SAUSAGE

Two fried eggs with Sausage- served with bread basket and Turkish tea.

MENEMEN

Eggs, tomato, green pepper- served with bread basket and Turkish tea.

48

26

38

38

36

عجة تركية

عجة تركية تقليدية - تقدم مع البطاطا المقلية، السلطة، سلة من الخبز والشاي التركي.

البيض المقلي

3 بيضات مقلية بالزبدة- تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.

البيض المقلي مع اللحم

3 بيضات مقلية مع اللحم- تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.

البيض المقلي مع السجق التركي

3 بيضات مقلية مع السجق التركي- تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.

شكشوكة

بيض، طماطم، فلفل أخضر- تقدم مع سلة من الخبز والشاي التركي.



سميت بالبيض

Simit Eggs



SIMIT EGGS

Simit (Turkish Bagel) stuffed with fried eggs and sausages - served with vegetables, olives, and strawberry jam.

SIMIT ACMA BREAKFAST

Simit (Turkish Bagel) stuffed with kashkaval cheese - served with vegetables, olives, and strawberry jam.

SIMIT LABNEH

Simit (Turkish Bagel) stuffed with fresh labneh - served with vegetables, olives, and strawberry jam.

SIMIT FETA

Simit (turkish bread) stuffed with FETA cheese, Served with vegetables, olives and strawberry jam.

36

36

28

36

سميت بالبيض

سميت (خبز تركي) محشو بالبيض المقلي مع السجق - يقدم مع الخضار والزيتون ومربى الفراولة.

إفطار سميت أشما

سميت (خبز تركي) محشو بجبنة القشقوان يقدم مع الخضار والزيتون ومربى الفراولة.

سميت لبنة

سميت (خبز تركي) محشو باللبن الطازجة يقدم مع الخضار والزيتون ومربى الفراولة.

سميت فيتا

سميت (خبز تركي) محشو جبنة فيتا، يقدم مع الخضار والزيتون ومربى الفراولة.





جوزليمة بالجبين
Cheese Gozleme



CHEESE GOZLEME

Gozleme stuffed with mozzarella cheese served with vegetables and chili sauce.

39

POTATO GOZLEME

Gozleme stuffed with potato- served with vegetables and chili sauce.

39

BOSH EGGS AVOCADO

A boiled egg served with avocado, Turkish salad, cheese roll and Maras su borek.

32

جوزليمة بالجبن

جوزليمة محشوة بجبنة الموزاريلا - يقدم مع الخضار و صلصة الفلفل الحار.

جوزليمة بالبطاطا

جوزليمة محشوة بالبطاطا - يقدم مع الخضار و صلصة الفلفل الحار.

بيض بوش بالأفوكادو

بيضة مسلوقة مع الأفوكادو، سلطة تركية، لفائف الجبنة و بوريك مرعش.

